
ПРОТОКОЛ № 7 

 
засідання випускової циклової комісії ТФК Луцького НТУ спеціальності:  

«Комп’ютерна інженерія» (дистанційно) 

    

від 25 березня 2022 р. 

 

 

Присутні члени випускової циклової комісії: 

Буснюк С.В. – заступник директора з НР, 

Вовк П. Б. 

Герасимчук О. О. 

Заяць Н.А. 

Завіша В.В. 

Сидорчук С.В. 

Соколюк Н.П. 

Приходько О.С. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про організацію навчального процесу у стані війни. 

2. Про форму підсумкової атестації  випускників у 2022 році. 

3. Про співпрацю зі стейкхолдерами та корекція ОПП спеціальностей. 

4. Аналіз професійної компетенції викладачів, які атестуються у 2021-

2022 н.р.  Звіт викладачів Соколюк Н.П., Приходько О.С. 

5. Аналіз відвідування онлайн-занять здобувачами освіти. 

6. Обговорення поточних питань. 

 

1. Слухали:  

заступника директора з НР Буснюк С.В., яка ознайомила зі змінами у Графіку 

навчального процесу та Розпорядженням про відпрацювання занять під час 

вимушених канікул. Усі заняття проводити дистанційно та базі Teams, наголосила 

на важливості збереження життя та здоров'я під час повітряної тривоги.  

Ухвалили: 

1. Дотримуватися графіку навчального процесу та Розкладу занять. 

2. У разі повітряної тривоги під час занять негайно завершувати заняття та 

переходити в укриття. 

3. Забезпечити студентів навчальними матеріалами 

Одноголосно. 

 

2. Слухали: 

голову ВЦК П.Б. Вовка, який ознайомив з Наказом МОН України № 265 від 

21 березня 2022 року "Про проведення атестації випускників закладів фахової 

передвищої, вищої освіти"  та можливістю самостійно визначати форми атестації 

здобувачів фахової передвищої, вищої освіти у 2022 році. Обговоривши можливі 

наслідки зміни кваліфікаційної роботи на кваліфікаційний іспит та врахувавши 

місцеву військову ситуацію, що дає можливість виконання кваліфікаційних робіт  і 

власні побажання випускників – 



Ухвалили: 

1. Залишити форму атестації здобувачів фахової передвищої освіти 

спеціальності "Комп'ютерна інженерія" у формі кваліфікаційної роботи. 

2. Дозволити зменшити об'єм кваліфікаційної роботи до 45-55 сторінок. У 

разі неможливості реалізації  проектів, дозволити у практичній частині роботи 

викласти описові розрахунки проектів. 

3.  Максимально консультувати студентів-дипломників, постійно тримати їх 

на зв’язку. 

Одноголосно. 

 

3. Слухали: 

заступника директора з НР Буснюк С.В., яка ознайомила необхідністю 

постійної тісної взаємодії зі стейкхолдерами та, відповідно до їх відгуків, корекції 

ОПП спеціальностей. 

Ухвалили: 

1. Залучити максимальну кількість зацікавлених осіб з ІТ-сфери, 

роботодавців, підприємств – баз практики до обговорення ОПП 

спеціальностей "Комп'ютерна інженерія", "Інформаційні системи та 

технології", розіславши відповідні опитувальники з посиланням на ОПП. 

2. Залучити до обговорення ОПП здобувачів освіти старших курсів 

розіславши відповідні опитувальники. 

3. Проаналізувати результати опитування та врахувати їх побажання при 

корекції ОПП спеціальностей на наступний навчальний рік. 

4. Створити банк силабусів вибіркових дисциплін студентів та його 

оприлюдення. 

 

Одноголосно. 

 

4. Слухали: 

викладачів Соколюк Н.П. та Приходька О.С., які звітували про творчі та 

професійні здобутки у між атестаційний період; 

голову ВЦК Вовка П.Б., який проаналізував професійні компетенції 

викладачів Соколюк Н.П., Приходько О.С., які атестуються у 2021-2022 н.р. Можна 

стверджувати, що викладачі Соколюк Н.П., Приходько О.С. володіють високою 

професійною компетентністю, розвиненими творчими здібностями, високим 

рівнем інтелігентності, ерудованості, здібностями до безперервної освіти. 

 

Ухвалили 

внести пропозицію Атестаційній комісії коледжу:  

- викладачу Приходько О.С. присвоїти кваліфікаційну категорію «Спеціаліст 

вищої категорії»; 

- викладачу Соколюк Н. П. присвоїти кваліфікаційну категорію «Спеціаліст 

другої категорії». 

Одноголосно. 

 

5. Слухали: 

1. Викладача Вовка П.Б., який доповів про результати аналізу 

відвідування онлайн-занять здобувачами освіти спеціальностей. Близько половини 



студентів 1-2 курсів підключаються регулярно, решта – по можливості (поганий 

інтернет, студент за кордоном), студенти 3 курсів підключаються регулярно (одні і 

ті ж) 15-20 %, студенти 4 курсу підключається регулярно 3-4 студенти. Причини 

невідвідування – різні. Можливість підключення є майже в усіх. 

 

Ухвалили: 

Інформацію взяти до уваги. Велику увагу приділити моніторингу 

перебування студентів, активізувати їх підключення до онлайн-занять. У міру 

можливості проводити записи у академічних журналах. Проведення занять та 

оцінки тимчасово записувати у записниках. 

Одноголосно. 

 
 

 

 

 

Голова випускової  циклової комісії: __________П.Б. Вовк 


